
Hamarosan az üzletekben a Fiesta első nagylemeze

Március végén végre megjelenik a várva várt Fiesta nagylemez az EMI 
gondozásában. A "várva várt" jelző nem túlzás, ha azt vesszük alapul, hogy a 
kereskedő részéről már több megrendelés érkezett a nem létező lemezre, sőt a 
zenés szakma bizonyos tagjai azt tudakolják az együttestől, hogy mikor 
aranyozódott be az első Fiesta-album.

- Ehhez képest a lemezmegjelenés csak most várható?
- Március 15-én vagy 24-en, attól függően, hogy mikorra készülünk el a 
sokszorosítással.

- Másfél éve létezik a Fiesta nevű kéttagú formáció, szinte minden magyar
diszkóban különböző road-showkon, rendezvényeken felléptetek már, állandó
Dáridós-szerződésetek van. Miért kellett eddig várni a lemezre?
- Ez egy érdekes helyzet. Annak ellenére, hogy tele volt a naptárunk fellépésekkel, 
állandó szerződéssel rendelkezünk most is a Dáridóval, valamint, hogy egy olyan 
zenei stílust képviselünk, ami az elmúlt három-négy évben divatossá vált, nem jött 
össze lemezszerződés. Az első próbálkozás egy független kiadóval, annak 
becsődölése miatt meghiúsult. Ekkor jött képbe az EMI, akik nevében ugyan nem 
nyilatkozhatok, de talán féltek felvállalni elsőre ezt a fajta latin-popot, amit mi 
játszunk. Persze valahol érthető is az álláspontjuk, hiszen nekünk nincs kitaposott 
utunk, mint ahogy esetleg a Romantic-nak, a Fekete Vonat már kitaposta az ösvényt. 
De vehetünk példának külföldi előadókat is, lásd Take That - Backstreet Boys, Spice 
Girls - All Saints stb. Az áttörés akkor következett, amikor Gold Records 
Rendezvényszervező Iroda egyik munkatársa, Molnár Gábor, mint producer pénzzel 
is mögénk állt.

- Az elmúlt bő egy évben három maxival is jelentkeztek amelyeket a Juventus
Rádió mellett egyéb vidéki rádiók is a műsorukra tűztek.
- Hálás köszönet nekik érte. A „Jött veled a nyár”, a „Meddig tart” és a legújabb, 
„Angelina” című dalokat mi is örömmel hallottuk viszont a Juventus Rádió 
kívánságműsoraiban.

- Az „Angeliná”hoz most készült el a videoklip?
- Amelyet ezúttal is - akárcsak az előző kettőt - Indiánék készítettél Szőke János 
operatőrrel. Ezt is 12 óta alatt forgattuk le, 600 ezer forintból, profi táncosokkal, 
hiszen a dalban és a klipben szereplő „Angelina” egy táncosnő.

- Mi lesz a lemez címe?
- A várttal ellentétben nem „Angelina”, hanem „Hozzám tartozol” lesz az album 
címe, amelyen tíz dal található, plusz két remix. Az egyik a „Jött veled a nyár” 
remixe, a másik az „Angeliná”é - előbbit a lemezen tangóharmonikán is 
közreműködő Czomba Imre, míg utóbbit jómagam készítettem.



- Ha már közreműködőkről esett szó: kikkel készítettétek el az albumot?
- Szaxofonon az ex-Bikinis és Back II Black-es Kató Zoltán, illetve Elek Zoltán játszik, 
míg trombitán Csizmadia Gábor és az ex-R-GO-s Mákó Miklós. Juhász Attila a 
Sziasztok lányokból zongorázik egy dal erejéig, Szatmári Orsi és Garamvölgyi Viki 
vokálozik, míg egy lírai dalban Baktai Anikóval duettezik a zenekar másik tagja, 
Csordás Tibor - aki egyébként valamennyi dalban énekel. A már említett Czomba 
Imre tangóharmonikázik, én pedig a gitár mellett valamennyi dal zenei alapját 
készítettem el élő hangminták alapján.

- Te magad hogyan határoznád meg a Fiesta zenei stílusát?
- Voltaképpen latin-popzene. Fellelhetők a lemezen tradícionális latin
stílusjegyek is, bár ebből van kevesebb. Nem a brazil szambás-bosszanovás, hanem 
inkább az afrocuban vonalat követjük Chacha-val, diszkós Merengue-vel, Salsával, 
Cumbiával.

- Honnan ez a latin kötődés?
- Lassan négy éve egy Karib-tengeri hajón zenéltem, ahol beleszerettem nemcsak a 
latin zenébe, de egy Puerto-Ricó-i lányba is. Hosszú időn át ingáztam Puerto Rico és 
Budapest között, amikor másfél éve végleg hazajöttem Magyarországra. 1999. 
augusztusában találkoztam Csordás Tibivel, aki éppen zenekart keresett, én pedig 
énekest. Régebben mi már zenéltünk együtt a Molotov Funk nevű zenekarban, de 
Tibi játszott a Junkies-ban, és a Mashing Mouse-ban - ami ugyan nehezen 
kapcsolható össze a latinos hangzással, de egy Buena Vista Social Club lemez kellett 
csak ahhoz, hogy ő is azt mondja: szívesen kipróbálná magát ebben a stílusban is.

- Az élő hangzás élő bulit is jelent majd?
- A nyárra a Coca-Cola Beach House-on már van egy lekötött, élő fellépésünk élő 
nagy zenekarral. Reméljük, lesz több is.
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